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بهترین عبادت بعد از شناختن خداوند،  
انتظار فرج و گشایش است.
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حدیث روز

یکشنبه  12 تیر 1401  شماره: 1585

رؤســای صنوف و تعدادی از فعالین حوزه گردشــگری فارس از هتل آسمان شیراز بازدید 
کردند و از نزدیک با روند ســاخت و ســاز این هتل بزرگ آشــنا شــدند و ضمن حمایت  

از ســرمایه گذار و کارآفرین این مجموعه گردشگری خواستار هر چه 
سریع تر تعیین تکلیف موارد و مشکلات پیش روی  سرمایه گذار شدند. 
بــه گزارش خبرنگار ما، در جریان این بازدید که نزدیک به 3 ســاعت 
به طول انجامید، حمید ســجادیان مدیر عامل مجموعه شــرکت هتل 
آسمان شــیراز توضیحات مفصلی از ایده تا اجرا، روند اخذ مجوزها و 
همچنین ســاخت و ساز این هتل ارائه کرد. وی با اشاره به اینکه روند  
ســاخت هتل آسمان در شیراز  طی 20 ســال گذشته کاملًا قانونی و 
اصولی بوده اســت، تأکید کرد:در این سال ها هر مجوزی که به »هتل 
آسمان« داده شده همه روند قانونی خود را طی کرده و  مگر می شود 
هتلی در این ابعاد در شــهر شــیراز و محور گردشــگری بدون مجوز 
ساخته شــود؟. وی گفت: متأسفانه اظهار نظرها در مورد هتل آسمان 
غیر کارشناســی، غیر اصولی و همراه با تهمت و افترا اســت که پایه و 
اســاس قانونی ندارد ولی توانســته فضای  ناآرامی  را به وجود آورد و 
تخریب  افکار عمومی  را نشــانه رفته اســت. این کار آفرین گردشگری 
فارس افزود: در ســال های گذشته اشــخاص حقیقی و حقوقی بدون 
آنکــه بازدیدی از این هتل  و یا اطلاعی از نحوه ســاخت آن داشــته 
باشــند، اظهار نظرهای غیر واقعی خود را در رسانه ها  منعکس کردند، 
با این وجود با اسناد و مدارکی که دارم تأکید می کنم  آمادگی هرگونه 
مناظره در حضور رســانه ها با هر مســئولی درباره روند مجوزگیری تا 

ســاخت هتل آسمان و حتی دیگر هتل هایم در شهر شیراز را دارم.
بنابراین گزارش، در این برنامه بازدید حســن ســیادتان رئیس جامعه حرفه ای هتلداران 
فارس نیز با اشاره به اینکه اگر سرمایه گذاران در حوزه گردشگری حمایت نشوند بی شک 
در آینده، ســرمایه گذاری برای این صنعت نخواهیم داشــت و توسعه هم رخ نمی دهد 
از این رو می طلبد ســرمایه گذاران حمایت، تشــویق و ترغیب شوند تا گردشگری بتواند  
رونق بگیرد. به گفته وی، ســرمایه گذاری در حوزه گردشــگری به خصوص ساخت هتل 
علاوه بر آنکه نیازمند ســرمایه هنگفتی است بلکه به عشق، علاقه و پشتکار هم نیاز دارد 
پس باید حمایت های ارگان های دولتی و نهادهای مرتبط از سرمایه گذاران در این بخش 

افزایش یابد تا ســرمایه گذار هم تشویق به ادامه کار گردد.    
ســیادتان با تأکید بر اینکه اگر به ســرمایه گذار اهمیت ندهیم و درکش نکنیم در آینده  
ســرمایه گذار برای صنعت گردشگری نخواهیم داشت، افزود: در حال حاضر در استان با 
کمبود  هتل مواجه ایم و اگر  ســرمایه گذاران  در بخش هتل آن طور که باید و شایسته 
اســت حمایت نشوند در سال های آتی گردشگری  با مشــکل جدی مواجه خواهد شد. 
رئیس انجمن حرفه ای هتلداران فارس افزود: هتل ها با ســرمایه گذاری که  دارند آبروی 
شــهر هســتند و مانند مسجد، مدرســه و بیمارســتان یک ضرورت در شهر به حساب 
می آیند به خصوص در شــیراز که شــهر توریستی محسوب می شــود. وی همچنین بر 
ضرورت حمایت از ســرمایه گذاران تأکید کرد و گفت: متأسفانه عده ای به جای آنکه راه 
را برای حضور، تشــویق و ترغیب سرمایه گذاران در شیراز  هموار کنند  چوب لای چرخ 

بخش خصوصی می گذارند. 
وی به ســاخت هتل آســمان اشــاره کرد وگفت: با توجه به ابعاد و بزرگی هتل آسمان، 
آقای ســجادیان با سرمایه گذاری بسیار عظیمی شروع به کار کردند اما متأسفانه از زمان 
گودبرداری تاکنون  مشــکلات پی در پی را برای ایشــان ایجاد کردند که همچنان هم 
ادامه دارد ولی با این حال این کارآفرین دســت از کار نکشید و تمامی  مشکلات را پشت 
ســر گذاشــت. رئیس انجمن حرفه ای هتلداران فارس فعالیت، پشتکار و سرمایه گذاری 
آقای سجادیان را برای ساخت هتل در شهر شیراز قابل تقدیر دانست و خواستار حمایت 
جدی مســئولان و مدیران دستگاه های اجرایی و فرهنگی کشوری و استانی برای تکمیل  
و بهره برداری هتل آســمان شد. سیادتان در بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه هم 
اکنون ۱۹ هتل در فارس در حال ســاخت اســت که هر کدام دارای مشکلاتی هستند. 

افزود: در ســال جاری 3 هتل جدید در فارس به بهره برداری می رسد. 
هدایت فرهادی رئیس انجمن حرفه ای مهمانپذیرداران اســتان فارس نیز بر لزوم حمایت 
همــه جانبه ســرمایه گذاران تأکید کرد و گفــت: زمانی با فرار مغزهــا مواجه بودیم و 

هم اکنون با فرار کارآفرین و سرمایه گذار مواجه هستیم که باید هرچه سریع تر این مشکل 
حل شود. وی افزود: با توجه به اینکه گردشگری صنعتی درآمدزا، پرسود و اشتغال زا است 

باید حمایت های لازم از ســرمایه گذاران در این بخش صورت بگیرد.
محمود فخری، رئیس انجمن صنفی دفاتر خدمات مســافرت هوایی و 
جهانگردی فارس نیز گفت: حمایت از سرمایه گذار باید واقعی باشد اما 
متأسفانه حمایت های مسئولین به جملات کوتاه شعار گونه وچند تیتر 
در روزنامه ها خلاصه می شود و در عمل چیزی وجود ندارد. وی با ذکر 
این پرســش که آیا با این برخوردهای غیر کارشناسی، غیر تخصصی، 
غیر اخلاقی و غیر حرفه ای ســرمایه گذار جرئت سرمایه گذاری در این 
شــهر را خواهد داشــت؟ گفت: متأســفانه  بی تدبیری برخی مدیران  
فرصت ســوزی و فرار ســرمایه گذار از اســتان را در پی داشته و دارد 

و می طلبد هر چه ســریع تر اقدامات جدی در این زمینه انجام شود.
به گفتــه وی، بلاتکلیفی در مدت زمان بیش از 7 ســال  و حرف و 
حدیث هــای متفاوت در کوچه و بازار و رســانه های داخلی و خارجی   
زمان کمی  نیســت و باید هر چه ســریع تر وضعیت هتل مشــخص 
شــود. فخری ضمن حمایت از آقای ســجادیان به عنوان سرمایه گذار 
و کارآفرین بخش گردشــگری افزود: هم اکنون خواستار این هستیم 
که بدون حاشــیه، دشــمنی و کینه ورزی عریان ظرف مدت یک ماه 
نظر کارشناســی و تخصصی کارشناســان محترم  که متشکل از دفتر 
فنی اســتانداری، سازمان نظام مهندســی، معاونت فنی و شهرسازی 
شــهرداری شیراز و اســاتید و صاحب نظران حوزه دانشگاه برای هتل 
آســمان  گرفته شــود و همان نظریه  کارشناسی برای همه حجت و  

لازم الاجرا شود. 
کیومرث حسینی نایب رئیس انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرت هوایی و جهانگردی 
فارس نیز گفت: با توجه به مشــکلاتی که طی ســال های اخیر  برای آقای ســجادیان 
به عنوان ســرمایه گذار بخش گردشگری و هتل داری به وجود آمده، ایشان می توانست 
ســرمایه گذاری خود را در شیراز متوقف کند و به خارج از استان و حتی کشور منتقل 
نماید اما شــاهد هســتیم که  این اتفاق نیفتــاده و همواره پای کار هســتند و ادامه 
می دهند. وی افزود:متأســفانه برخی از مسئولان با اظهارنظرها و صحبت هایشان کاری 

می کنند که سرمایه گذار از ادامه فعالیت پشیمان شود. 
افشین تهرانی نایب رئیس جامعه حرفه ای هتلداران فارس نیز طی سخنانی تأکید کرد: 
با توجه به اینکه گردشــگری  هر روز با یک  بحران جدی مواجه می شــود و بقای این 
صنعت دچار چالش شده است، جا دارد حمایت ها از سرمایه گذاران در حد کلام و حرف 
نباشــد. به گفته وی، در حال حاضر با امید، اتحــاد و همدلی و وحدت صنوف می توان 
رونق و توســعه را به  گردشگری برگرداند چرا که سرمایه گذاران در این حوزه پای کار 
هســتند. وی بر لزوم حمایت همه جانبه از آقای ســجادیان به عنوان ســرمایه گذار که 
ســال ها در صنعت گردشگری فعالیت داشته و دارد تأکید کرد. محمد هادی شکیبافرد 
عضو هیئت مدیره انجمن صنفی دفاتر خدمات مســافرت هوایی و جهانگردی فارس نیز 
در این جلسه طی سخنانی با اشاره به فعالیت های دو دهه اخیر آقای سجادیان در حوزه 
گردشگری گفت: با توجه به اقدامات مؤثر و سرمایه گذاری هایی  که آقای سجادیان  در 
حوزه گردشــگری داشتند، ایشان به حق یک کارآفرین در این حوزه تخصصی محسوب 
می شوند. وی افزود: با یک نگاه ساده به حجم سرمایه گذاری که آقای سجادیان در هتل 
آســمان داشــتند می توان به  این نکته پی برد که ایشان به دنبال سود بیشتر از ساخت 
هتل نبوده چرا که اگر این ســرمایه گذاری را در ساخت مجموعه آپارتمان های مسکونی 
در شــهر شیراز و یا شهرهای دیگر می کرد ســال ها قبل به سود رسیده بود. شکیبافرد 
افزود: بی شک هدف آقای ســجادیان کارآفرینی در حوزه گردشگری است چرا که با به 
بهره برداری رســیدن هتل آســمان  دســت کم 500 نفر به صورت مستقیم مشغول به 

کار خواهند شد. 
وی در ادامه بر لزوم حمایت از این کار آفرین حوزه گردشــگری تأکید کرد و خواســتار 
رفع مشــکلات و مباحث مطرح شــده درباره هتل آسمان شد و گفت: امید است هر چه 
ســریع تر و با مساعدت مســئولان دولتی وضعیت هتل آسمان مشخص شود و این هتل 

در چرخه گردشگری قرار گیرد.

حمایت تمام قد صنوف گردشگری فـارس
از کارآفرین و سرمایه گذار هتـل آسمـان
در دیدار رؤسای صنوف گردشگری فارس با سرمایه گذار هتل آسمان شیراز مطرح شد: سرمایه گذار 

حمایت و تکلیف پروژه هتل آسمان  هم هر چه سریع تر مشخص شود


